
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 
zo dňa  07. 03. 2016 

 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 17:00 h. v miestnosti č. 107 v Primaciálnom paláci. 
 
Prítomní: JUDr. Mgr. Jozef Uhler, Ing. Katarína Augustinič, Ing. arch. Branislav Kaliský, Mgr. Peter Netri, 
Ing, Mgr. Radoslav Olekšák, Ing. Bronislav Weigl, Ing. Peter Hrapko, MUDr. Iveta Plšeková, Ing. Milan 
Donoval, plk. Ing. Ivan Lechner 
 
                  
Ospravedlnili sa: Mgr. Ján Bôcik, Ing. Peter Sádovský, Ing. Jarmila Tvrdá, Ing. Jozef Moravčík, Ing. 
Vladimír Bajan, Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá 
 
Neprítomní:  - 
 
Rokovanie otvorila a viedol predseda komisie JUDr. Mgr. Jozef Uhler. Na začiatku zasadania bolo 
hlasované o programe rokovania. 
 
Program rokovania komisie: 
 
01.  Kontrola záznamu KDIS zo dňa 11.01.2016. 
02.  Informácia o stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave. 
03.  Informácia o stave príprav projektov dopravnej infraštruktúry, ktorých realizácia sa 
       predpokladá v rámci Operačného programu Doprava 2007 – 2013 a Operačného 
       programu Integrovaná Infraštruktúra 2014 – 2020. 
04.  Výrub stromov na zastávke Žilinská – alternatívne riešenie. 
05.  Rôzne. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9           za: 9        proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 11.01.2016. 
  
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 
berie na vedomie 
 
Záznam z rokovania KDIS zo dňa 11.01.2016. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9        za: 9          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 2 
Informácia o stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave. 
 

Materiál uviedla RNDr. Želmíra Greifová, vedúca oddelenia stratégie a projektov a Ing. Monika 
Orthová, odborná referentka. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom 
znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Informácia o stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave.“ 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10         za: 10         proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 



 
K bodu 3 
Informácia o stave príprav projektov dopravnej infraštruktúry, ktorých realizácia sa predpokladá v 
rámci Operačného programu Doprava 2007 – 2013 a Operačného programu Integrovaná 
Infraštruktúra 2014 – 2020. 
 

Materiál uviedla RNDr. Želmíra Greifová, vedúca oddelenia stratégie a projektov a Ing. Monika 
Orthová, odborná referentka. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom 
znení uznesenia: 
   
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Informácia o stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave“ s pripomienkami. 
 
b) žiada 
 
tajomníka Komisie dopravy a informačných systémov MsZ o zaslanie materiálov „Koncepcia rozvoja MHD 
na roky 2013 – 2025, dodatky 1-3“ a „Trolejbusová trať Patrónka – Karlova Ves“ na oddelenie stratégie 
a projektov magistrátu. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10         za: 10         proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Výrub stromov na zastávke Žilinská – alternatívne riešenie. 
 
 Materiál uviedli členovia KDIS, Ing. Peter Netri a Ing. Peter Hrapko. Nesúhlasia s výrubom drevín 
na električkovej zastávke MHD „Žilinská“ smer hlavná stanica a navrhujú alternatívne riešenie vo forme 
skrátenia nástupnej hrany, resp. možnosť zastavovania len jednej súpravy na zastávke. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
žiada 
 
riaditeľa Magistrátu hl. mesta SR Bratislavy Mgr. Martina Marušku 
 
o preverenie stavu cestnej a dráhovej zelene z dôvodu ochrany bezpečnosti prevádzky verejnej osobnej 
dopravy. V prípade nutnosti odstránenia zelene bude vysadená nová vhodná zeleň. Žiadame o písomné 
vyhodnotenie požiadavky do 31.05.2016 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9         za: 9        proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 5 
Rôzne 
 
Ing, Mgr. Radoslav Olekšák, člen KDIS žiadal do budúcej komisie predložiť aktuálnu informáciu o príprave 
parkovacej politiky v Bratislave. 
 
Ing. Peter Hrapko, člen KDIS informoval o strave príprav výstavby prestupných terminálov integrovanej 
osobnej dopravy v Bratislave (TIOP). 
 
 



 
V súvislosti s pripravovanou rekonštrukciou vozoviek na území Bratislavy Komisia dopravy a informačných 
systémov MsZ prijala nasledovné uznesenie. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
žiada 
 
primátora hl. mesta SR Bratislavy JUDr. Iva Nesrovnala, LL.M. 
 
o zabezpečenie včasného zverejňovania projektov organizácie dopravy z dôvodu opráv vozoviek na 
webstránke hl. mesta SR Bratislavy. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9         za: 9        proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 
 
 
                                                                        JUDr. Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

              predseda komisie 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
 
V Bratislave, 07.03.2016                


